



**Studentradion 98.9**

# Styrelsemöte 2021-05-27

## Närvarande

Ordförande	David Mellqvist	Ja
Stationschef	Sanna Larsson	Ja
Programchef	Clara Dahlgren	Ja
Ekonomichef	Nora Bohlin	Ja
Sekreterare	Caj Loqvist	Ja

Reklamchef	Kalle Krusell	Nej
Marknadschef	Agnes Rocksén	Ja (anlände 17.35)
Musikchef	Oliver Tommos Jernberg	Ja
Teknikchef	Mårten Andersson	Ja
Rekryteringschef	Erik Lillrank	Ja

## Adjungerade

Erika Ansén	Adjungerad
-------------	------------

## Närvarande från ledningsgrupp

Jonathan Smeds	Redaktör
----------------	----------

## §1 **Mötets öppnande** Mötet öppnas kl 17.30.

**§2 Val av**

**a) Ordförande**

Mötet väljer David Mellqvist som mötesordförande.

**b) Sekreterare**

Mötet väljer Caj Loqvist som mötessekreterare.

**c) Justerare tillika tidshållare**

Mötet väljer Sanna Larsson som mötets justerare tillika tidshållare.

**§3 Adjungeringar**

Erika Ansén adjungeras till mötet.

**§4 Fastställande av dagordning**

*Dagordningen fastställs.*

**§5 Tidigare protokoll**

*Föregående mötesprotokoll ska justeras, skrivits under och arkiverats snarast.*

**§6 Uppföljning av förra styrelsemötet**

Alexander Maxia presenterade sin punkt om Nordljud. Det diskuterades även om medlemsmötet, SRS stormöte, utvärderingsmöten, Stingfestivalen, och samarbete med Norrlands Nation.

**§7 Meddelanden**

För fullständiga meddelanden, se Bilaga 1.

**§8 Studiecirklar**

Påminnelse för styrelsemedlemmar att signera ens studiecirklar.

**§9 SRS Stormöte**

Det nedlagda programmet På Kul Tur har visat intresse för att anordna SRS Stormötet. Ett möte med delar av styrelsen är i planeringen.

**§10 Mixerbord i studio 1**

Mixerbordet i studio 1 är fortfarande trasigt. En av de som lagade samma mixerbord i vintras kommer att komma hit i början av juni för att se om han kan se vad felet är. Förhoppningsvis kan han uppskatta vad det kan kosta att reparera samt hur stora skadorna är.

Stationschef föreslår att ta ett beslut på en maxtak på vad föreningen kan betala för att reparera mixerbordet. Mixerbordet är viktigt för både uthyrning och förinspelning.

Stationschef menar att en maxsumma på 10-15 000 kronor vore rimligt men upp emot 30 000 kronor vore svårt i det ekonomiska dagsläget.

Sekreterare frågar angående försäkring som kunde underlätta. Teknikchef verkar minnas att något sådant varit aktuellt men även att vi kanske inte behöver ett så pass stort/avancerat mixerbord om det behövs bytas ut.

Stationschef ska undersöka om vi har en sådan försäkring och påpekar att mötet inte behöver besluta hur processen ska gå till. Viktigt är däremot att vi tar ett styrelsebeslut på summan så att det kan lösas under sommaren om möjligt.

Programchef yrkar på att vi sätter ett maxtak på reparationen specifikt och om det inte räcker får mötet göra en plan vid terminsstarten.

Mötet beslutar att reparationen för mixerbordet om så är fallet ska ligga på en maxsumma på 15 000 kronor.

## **§11 Stationchefsdocument**

Stationschef presenterar bristen på policy och styrdokument för den arvoderade Stationschefsposten. I nuläget är detta bristande och till stor del byggt på förtroende på grund av att det är en förtroendepost. Detta aktualiserades då det fanns bristfällig dokumentation angående hur mycket lön Stationschefen betalas ut i lön och när detta ska ske. Stationschefen vill därför ta fram ett tydligare styrdokument för posten.

Stationchef påpekar att detta inte ska likna en anställning men ett dokument som påvisar det som redan följs i praktiken.

Rekryteringschef frågar om detta kan läggas i stadgarna istället. Ordförande håller med och föreslår att mötet ska rösta angående Stationschefens lön. Detta kan däremot bli krångligt enligt Stationchef, på grund av den gråzon som föreningen befinner sig i.

Stationschef ska arbeta för att ta fram ett styrdokument för att påbörja processen att uppdatera den bristfälliga dokumentationen.

## **§12 Övriga frågor**

Redaktörs problematik (ej i stadgar) pga en styrelsemedlem kan inte sitta som redaktör på grund av att de väljs in av styrelsen. Jonathan Smeds får därför avgå som redaktör på grund av sin nya post som rekryteringschef.

Teknikchef tackar för sin och de andra som avgår styrelsetid då detta är hans sista möte.

**§13 Nästa möte**

Ny mötestid tillkallas i början på nästa termin.

**§14 Mötets avslutande**

Mötet avslutas 18:13.

---

**Mötesordförande**  
**David Mellqvist**

---

**Mötessekreterare**  
**Caj Loqvist**

---

**Protokolljusterare**  
**Sanna Larsson**